
Brivikens Segelsiillskap
Norrktiping

Protokoll frin Snedskiirsmdte den 28 januari 2010

1. Mdtets dppnande
Egil Cederborg hdlsade alla niirvarande, 35 s! viilkomna och fiirklarade mdtet 6ppnat.

2. Val av mdtesordfrirande, miitessekreterare och justeringsman
. Till ordfbrande fiir mtitet valdes Egil Cederborg.
. Till sekreterare fiir mdtet valdes Per-Olof Rudeniis
. Till justeringsman valdes Owe Kigesten

3. Rapport frin 2009
. Bastun iir ndstan klar. Overskridandet i budgeten kunde begriinsas till l0o/o.
. Rolf tackades fbr sin goda insats fiir att f6 bastubygget genomfbrt.
. Glisthamnsstatistiken redovisades. Statistiken furns tillgdnglig pi BSS hemsida.
' Det preliminiira resultatet ldr 2009 redovisades.
. Egil niimnde att Leif Widlund har utsetts till vice ordfbrande fiir Snedsk2irssektionen.
. Problem med attfaparkeringsplatsen att riicka till. Planer finns att utdka antalet

platser.

4. Verksamhetsplan och budget flir 2010
. Verksarnhetsplanen och budgeten 2010 gicks igenom. Bida dokumenten finns pi

hemsidan
. Behovet av den fasta telefonen pi Snedskiir diskuterades. Mdtet beslutade aff

telefonen skall behillas under 2010, men att abonnemanget skall siigas upp i hdst.

5. Framtiden

Elftirsiirjningen
. Kostnaderna har stigit kraftigt under senare och det beror inte pi giistande bitar.
. Idag har vi ett l6A abonnemang. Att utdka abonnemanget till25A kostar betydligt

mer. SnedskZirstyrelsen skall ytterligare se 6ver behov och kosfirader.

Ffirskvatten och toaliisning
o Det finns en koppling mellan fiirskvatten och toalettfrigan, som framgick av Mats H

Johanssons redovisning, Redovisningen kommer att liiggas in p6 hemsidan
. Myndighetskraven vad gdller t6mning av bittoaletter iir Snnu inte fastlagda.

Transportstyrelsen avvaktar resultatet i Finland der EU inte iir dverens med Finlands
regler utan kriiver en skiirpning.

. Kostnaderna som Mats fEu fram i sin utredning tir 900 000 kr fdr bide ftirskvaffen och
vattentoalett och 600 000 fiir bara fiirskvatten. Idag finns inga pengar i kassan fiir si
stora investeringar.

. Bidrag upp till 50 % kan eventuellt erh&llas, men garantier ftr det finns inte.
o Finansiering via depositionsavgift niimndes och kraftigt hdjda avgifter om vi skulle ta

ett lin.
o Inga beslut om investering har tagits av huvudstyrelsen men en arbetsgrupp bildades

pi Mats initiativ. Arbetsgruppens uppgift 6r att frlja utvecklingen och se 6ver
mdj l igheterna ti Il finansieringsstdd.

. Arbetsgruppen bestir av Wilhelm Meinhardt (ordf.), Mats H Johansson och Lotta
Lanne.

. Claes Rehnvall niimnde att man kan fi fram fHrskvatten ur sj<ivattnet. Systemet finns
pi andra stdllen.
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6. Sj6vigsregler
. Egil informerade om artiklar och egen insiindare i tidningen Segling vad gdller

viijningsregler i u6nga farleder.

7. Info om BS$deltagare i VM i E-iolle i Arkdsund 1&31juli
. Egil informerade om BSS-deltagarnaNils Akervall och Leif Klinga samt att det finns

ett behov av dvriga deltagare attfh dvernatta pi Snedskiit.
. Leif Widlund skall ordna plats frr fiiljebit och BSS lfrnar ut gdsfummet i klubbhuset-

8. Bokning av och avgift fiir bastubad
. N6gon form av bokning kommer aff finnas. Bokningsliggaren kommer nog aff

placeras i anslutning till klubbhuset.
' Ingen avgift ftir BSS-medlemmar.

9. Ovriga frfrgor

9.1 Vatten i Nordanskog
. Enligt uppgift skall giisthamnen i Nordanskog tas bort. Husiigarna i Nordanskog

kommer afi fe privata bryggP latser.
. Snedsktirsstyrelsen skall fiirsdka p8verka beslutsfattarna, si aff BSS fer en egen

bryggplats i Nordanskog ftir att hSmta vatten-

10. Miitets avslutande
Ordfrranden tackade de niirvarande ftir visat infiesse och frrklarade Snedskiirsmtitet ftir

avslutat.

WM
Per-olof nuo"ha,
Sekreterare vid Snedsk?irsmtitet

Annat
. Malin Boddn foreslog ett antal arbetsdagar, antingen l-2 maj,8-9 maj eller l5-16 maj-
. Snedskdrsstyrelsen fattar beslut om vilka dagar det blir.


